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INTERPELACJA 

Zwracam się z pytaniem, kiedy na ulicy Karola Miarki /na wysokości pojemników 

na odpady/ zostanie wyznaczone przejście dla pieszych /pasy/. W tym miejscu 

kończy się chodnik wzdłuż bloków .i trzeba przejść na drugą stronę, aby znów móc 

bezpiecznie iść po chodniku . Niestety, po dawnej tzw. "zebrze" nie ma już śladu. 

Dziękuję! 

Bernadeta Magiera 


